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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis z 16. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26. 2. 2025 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Hosté: 
děkan prof. Máca, proděkani prof. Pešková, prof. Patzák, tajemník Dr. 
Matějka, garant studijního programu doc. Krása 

 
 
Předseda AS FSv doc. Pazderka zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je 
s programem zasedání. 
 
1. Schválení zápisu z 15. řádného zasedání AS FSv ze dne 29.1.2025 
2. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
3. Předchozí souhlas se jmenováním členů Disciplinární komise FSv (děkan prof. 
Máca) 
4. Projednání návrhu akreditace Bc. studijního programu Stavby, krajina a životní prostředí 
(prod. prof. Pešková, doc. Krása) 
5. Podmínky pro přijetí do Mgr. studijního programu Učitelství stavebních předmětů 
pro střední školy (prod. prof. Pešková) 
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
7. Různé 
 
1. Schválení zápisu z 15. řádného zasedání AS FSv ze dne 29.1.2025 
 
K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 
 
2. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
 
Děkan prof. Máca informoval o aktuálním dění na FSv/ČVUT: 

• Novela zákona o vysokých školách (příjmy studentů doktorského studia) 

• Stanovení metodiky / financí pro VŠ (MŠMT), navýšení pro ČVUT: 
o pedagogika (nárůst 8 %) 
o kvalita (nárůst 31 %) 
o stipendia doktorandů (nárůst pro navýšení stipendií) 
o DKRVO institucionární rozvoj vědy (nárůst 7 %) 

• Zahrnutí prostředků SGS na stipendia doktorandů (stipendia 75 %) 

• Dofinancování doktorandů katedrami (od roku 2026) 

• Nutnost vyčlenění významné částky z rozpočtu ČVUT/FSv na kybernetickou bezpečnost 

• Nový mzdový předpis ČVUT a jeho aplikace na katedrách 

• Nový ředitel Ústavu tělesné výchovy a sportu 
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• Problematická činnost a vedení Galerie Jaroslava Fragnera 

• Nabídka ČVUT k převzetí NTK 

• Diskuse nad novou akreditací studijního programu Stavební inženýrství v modelu 3 + 2 
roky, přípravný tým, zahájení diskuse, příprava konceptu, jednalo by se o nový studijní 
program, koordinace s ostatními stavebními fakultami (Brno, Ostrava) 

• Akreditace učitelských programů 
 
Ing. arch. Černá se dotázala na zapojení studentského zástupce/studentů do přípravy 
akreditace programu SI v modelu 3 + 2 a předávání informací z jednání AS FSv. 
Prof. Pešková informovala, že do diskuse bude nyní vstupovat primárně Rada studijního 
programu SI, jejím členem je i zástupce studentů na návrh AS FSv. Diskuse je teprve na začátku, 
nic není rozhodnuto. 
Informaci doplnil doc. Pazderka, v Radě studijního programu SI je velké zastoupení senátorů 
(8 z 16), kteří zajistí předávání informací AS FSv. AS FSv musí být do procesu zapojen 
(pedagogická komise, jednání AS FSv). 
Prof. Pešková a prof. Máca informovali o diskusi k tomuto novému modelu na konkurenčních 
stavebních fakultách (Brno, Ostrava). 
Prof. Cajthaml doporučil větší roli AS FSv v diskusi a přípravě programu, zmínil zejména téma 
nastavení bakalářských prací v souvislosti se zkrácením Bc. studia. Podpořila ho doc. Vašková. 
K tématu proběhla krátká diskuse (prof. Cajthaml, prof. Pešková, prof. Máca, doc. Pazderka, 
Ing. arch. Černá, prof. Vejmelková, doc. Vašková, prof. Bittnar). 
Doc. Pazderka požádal předsedu Pedagogické komise doc. Jíru o svolání Pedagogické komise 
k tomuto tématu. 
Prof. Pešková doporučila volit termín komise s ohledem na budoucí práci Rady studijního 
programu SI, které je třeba ponechat dostatečný časový prostor pro práci, na diskusi je 
dostatek času, je na úplném začátku. 
Prof. Bittnar doporučil zohlednit analýzy potřeb. 
Doc. Pazderka informoval, že na prvním místě je profil absolventa a potřeby praxe. 
 
Prof. Cajthaml se dotázal na harmonogram schvalování Metodiky rozpisu prostředků na FSv 
pro rok 2025. 
Prof. Máca informoval, že metodika FSv se bude odvíjet od metodiky ČVUT, neočekávají se 
zásadní změny, předmětem diskuse bude zejména nalezení financí na kybernetickou 
bezpečnost a financování budovy B. 
 
3. Předchozí souhlas se jmenováním členů Disciplinární komise FSv (děkan prof. 
Máca) 
 
Děkan prof. Máca požádal AS FSv dle paragrafu 27, odst. 1, písm. f) zákona č. 111/1998 Sb. o 
vyslovení předchozího souhlasu k návrhu na jmenování členů nové Disciplinární komise FSv 
pro funkční období 1.4.2025 – 31.3.2027. Složení komise bylo AS FSv v předstihu k dispozici 
na Sharepointu (viz usnesení).  
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv uděluje děkanovi FSv předchozí souhlas ke jmenování členů Disciplinární komise FSv 
ve složení: 
 
Členové: 
prof. Ing. Jaroslav Kruis, Ph.D. (K132) 
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Ing. Lenka Hanzalová, Ph.D. (K124) 
Ing. arch. Patrik Kučera 
Ing. Bc. Martin Mildner 
 
Náhradníci: 
doc. Dr. Ing. Jakub Dolejš, IWE (K134) 
Ing. Hana Hanzlová, CSc. (K133) 
Ing. David Hes 
Ing. Jakub Šejna 
 
pro: 24| proti: 0 | zdržel se: 1 (z 25 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
4. Projednání návrhu akreditace Bc. studijního programu Stavby, krajina a životní 
prostředí (prod. prof. Pešková, doc. Krása) 
 
Prod. prof. Pešková a garant programu doc. Krása představili návrh institucionální akreditace 
Bc. studijního programu Stavby, krajina a životní prostředí. Žádost o akreditaci byla AS FSv 
v předstihu k dispozici na Sharepointu. Jedná se o nově koncipovaný stavební program, který 
obohatí portfolio nabízených studijních programů. Jedná se o tříletý program. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv souhlasně projednal návrh akreditace Bc. studijního programu Stavby, krajina a životní 
prostředí. 
 
pro: 25| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 25 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
5. Podmínky pro přijetí do Mgr. studijního programu Učitelství stavebních předmětů 
pro střední školy (prod. prof. Pešková) 
 
Proděkanka prof. Pešková a garantka programu prof. Pavlíková představily Podmínky pro 
přijetí ke studiu v navazujícím magisterském studijním programu Učitelství stavebních 
předmětů pro střední školy uskutečňovaném na Fakultě stavební ČVUT v Praze ve spolupráci 
s Masarykovým ústavem vyšších studií ČVUT v Praze pro akademický rok 2025/2026.  
 
Předseda Pedagogické komise doc. Jíra informoval, že dokument nebyl v komisi projednán. 
Dokument (příkaz děkana) byl AS FSv v předstihu k dispozici na Sharepointu. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu v navazujícím Mgr. studijním programu 
Učitelství stavebních předmětů pro střední školy. 
 
pro: 25| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 25 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
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Zástupci FSv v AS ČVUT Ing. arch. Černá a prof. Wald krátce shrnuli aktuální činnost AS ČVUT 
a jednotlivých komisí. Podstatné informace již byly předmětem bodu 2. 

• Provoz kolejí 
 
7. Různé 
 
Doc. Litoš otevřel otázku kybernetické bezpečnosti na ČVUT. 
Proběhla krátká diskuse (doc. Litoš, prof. Máca, Ing. arch. Černá, prof. Vejmelková, prof. 
Bittnar, Dr. Šulc, doc. Pruška). Předmětem diskuse byly body: 

• Nový ředitel pro kybernetickou bezpečnost 

• Plnění související legislativy 

• Ekonomická náročnost a transparentnost financování 

• Analytické podklady 
 
Ing. arch. Černá požádala vedení FSv o informování akademické obce (např. informační 
email) v souvislosti s rekonstrukcí budovy B (předpokládaný harmonogram a postup 
realizace, vazba na výuku), připomněla potřebu spuštění informačního webu. 
Děkan prof. Máca odpověděl, že veškeré informace dostávají vedoucí kateder, i tak vedení 
hromadné informování zajistí. 
 
Prof. Polák informoval o schůzce volební komise k doplňujícím volbám do AS FSv, dále o 
aktuálním dění v Radě VŠ. 
 
Doc. Pazderka připomněl, že 26. 2. v 17:00 v B169 se uskuteční neformální setkání senátorů, 
poděkoval prof. Vejmelkové za organizaci. 
 
Příští zasedání AS FSv je plánováno na 26.3., dále 23.4., 28.5. a 25.6. v B169 od 9:00. 
 
 
 
 
 

doc. Ing. Jiří Pazderka, Ph.D. 
předseda AS FSv ČVUT 

 
 

Zapsal: 
Ing. arch. Jan Kašpar, Ph.D. 
tajemník AS FSv ČVUT 


